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Interpelacja w sprawie: poprawy bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych – Os. Batorego 
– ul. Opieńskiego (obok sklepu Aldi). 

 

Ulica Opieńskiego dla pieszych jest niebezpieczną czteropasmową ulicą. Nieoświetlone 
przejścia dla pieszych, brak dobrej widoczności – krzaki rosnące na pasie rozdziału. Z moich 
obserwacji kierowcy mimo zachowania ostrożności i dostosowania prędkości nie są w stanie w 
większości przypadków zareagować na czas, kiedy w pobliżu pojawia się pieszy.  

Wspomniana przeze mnie ulica rozdziela jedno osiedla – Stefana Batorego, przechodzą przez 
nią dzieci do pobliskich przedszkoli, szkół i basenu, przystanków. Tak często użytkowane 
przejścia dla pieszych są bardzo niebezpieczne.  

W ostatnim miesiącu mieliśmy bardzo tragiczny wypadek ze skutkiem śmiertelnym. Do 
wypadku doszło 9 stycznia. Na przejściu dla pieszych na ulicy w pobliżu marketu Aldi 
kierowca potrącił dwie osoby. Ranny mężczyzna wkrótce zmarł. Niestety nie jest to jedyny taki 
przypadek na tej ulicy.  

W imieniu mieszkańców osiedla Batorego oraz swoim apeluje o niezwłoczne podjęcie przez 
miasto działań dotyczących poprawy bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych w okolicy 
marketu Aldi na ul. Opieńskiego, ale też na każdym przejściu na tej ulicy. W moim przekonaniu 
natychmiast powinny zostać wycięte krzaki na pasie rozdziału, ponieważ one ograniczają 
widoczność znacząco.  

Mieszkańcy czekają na bezpieczną ulicę Opieńskiego wraz z bezpiecznymi, doświetlonymi 
przejściami dla pieszych. W imieniu swoim oraz mieszkańców proszę o reakcję.  
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